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以高品质的产品引领包装行业的发展
以绚丽的色彩为客户传递产品信息

PRAGMATIC    EFFICIENT    
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务实      高效     诚信      创新

公司简介/Company profile

浙江派克包装材料股份有限公司
Zhejiang Paike  Packing Material Co. LTD

        浙江派克包装材料股份有限公司我们是一家专业生产模内贴标签的印刷公司。我公司拥有先进
的设备和丰富的生产经验，及高素质的职工队伍，公司严格执行质量认证体系。
        派克包装以高品质的产品引领包装行业的发展，以绚丽的色彩为客户传递产品信息。一直以来
，我们与许多国际知名品牌保持业务合作。我们从原材料的采购、印前准备到印刷、印后加工及后
续的包装和运输，每一环节我们都一丝不苟，力求完美。“没有最好，只有更好”是我们对质量永
恒的追求。
        公司以"务实、高效、诚信、创新"的经营理念。秉承"服务客户、永续经营、追求卓越"的企业精
神，立足市场前沿，从市场中来，到市场中去，完善的销售网络、灵活的发展理念、强烈的市场意
识，是我们对客户最大的承诺，权利注重产品的研发，力求产品的完美型和实用性相结合，服务系
统化，质量稳定的开发战略，深受国内外客户的青睐和好评。

        Zhejiang Parker Packaging Materials Co ., Ltd . We are a printing company specializing 
in the production of in mold label. I have advanced equipment and rich production experience
, and high-quality workforce, the company strictly implement the quality certification system.
         Parker Packaging leads the development of packaging industry with high-qual i ty 
products , and delivers product information to customers with bril l iant colors . All along , we
 have maintained business cooperation with many international famous brands . From the 
purchase of raw materials , pre press preparat ion to print ing , post press processing and 
subsequent packaging and t ransportat ion , we are meticulous in every l ink to str ive for 
perfection. "No best, only better" is our eternal pursuit of quality.
        The company to “pragmatic, efficient, integrity, innovation” business philosophy.Adhering 
to the “service customers , sustainable management , the pursuit of excellence” spir i t of 
enterprise , based on the market front , from the market , to market , perfect sales network , 
the development of f lexible concept , a strong sense of market , is our biggest commitment 
to customers , the right to pay attention to product research and development , makes every
 effort to perfect type and pract icabi l i ty of the products to combine , systematic service , 
quality and stable development strategy , favored by domestic and foreign customers and 
praise.

地址：浙江台州黄岩江口街道碧顷路7 5号

电话：1 5 1 6 7 6 3 0 8 1 4

邮箱：s a l e s @ p a i k e p r i n t i n g . c o m

网址：w w w . p a i k e p r i n t i n g . c o m

服务客户/永续经营/追求卓越
Customer service/sustainability/excellence

浙江派克包装材料股份有限公司

Zhejiang Parker Packaging Materials Co., Ltd.

Add:75 Biqing Road, Huangyanj iangkou Street , Taizhou, Zhej iang

Tel :008618657696636

E-mail :sales@paikeprint ing.com

Web:www.paikeprint ing.com



特殊复合效果/Special compound effect

务实      高效     诚信      创新

亚光白底复合/Matte white base compound
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亮光白底复合/Bright white background compound
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亚光透明复合/Matte transparent compound
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亚光透明复合/Matte transparent compound
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其他效果/Other effects

务实      高效     诚信      创新

橘皮膜/Orange peel membrane

务实      高效     诚信      创新

1、实现全自动生产，提高效益，降低成本
2、提高容器的阻隔性能
3、精美高清晰的印刷质量、超越传统印刷工艺效果
4、标签不脱落、色泽耐久、不易损坏、防水防油、
      防霉、耐酸碱、耐摩擦、耐低温、可浸泡等性能
5、简化再回首过程，兼顾环境保护
6、标签嵌在容器上，成为产品一部分，可达到无标
      的效果，具有一定的防伪作用
7、模内工艺使容器的坚韧性提高，同时节省容器的
      树脂用量

模 内 标 贴 主 要 的 优 势

1、Realize automatic production, improve efficiency and 
     reduce cost；
2、Improve the barrier performance of the container；
3、Exquisite and clear printing quality, surpassing the effect 
     of traditional printing technology；
4、Label does not fall off, durable color, not easy to damage, 
     waterproof and oil proof, mildew proof, acid and alkali  
     resistance, friction resistance , low temperature resistance
     , soak and other properties；
5、Simplify the review process and take environmental  
     protection into account；
6、The label embedded in the container, become a part of the 
     product,can achieve no label effect, has a certain anti- 
     counterfeiting role；
7、The in mold process improves the toughness of the container
      and saves the resin content of the container.

Main advantages of IML
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